
 

    Norsk Miniatyrhund Klubb 

 

Styremøte 5 / 2022 – Innkalling 

Dato:  Tirsdag 04.10.2022 – kl. 20.00 

Sted:  Teams, Siv L kallet inn. 

Til stede: Siv Lien (SL), Merethe Larsen (ML), Toril Paulsen (TP), Siv Jensen 
(SJ), Nora Skotaam (NIS), Anne-Katrin Hansen (AKH), vara 
Steinar Østensen (SØ)  

 

Nr Sak Ansvar 

33/22 
(20/22) 

Samarbeidsmøte januar 2023.  
Scandic Gardermoen 
Dato: 27.-29.1.23  
 
Deltakere: 

• Leder for avdeling (eller vara), en pr. 
Rasegruppe, oppmøte lørdag kl 12. 

• Leder for avdeling (eller vara) Og en ekstra 
representant, to pr. avdeling, oppmøte 
fredag kveld.  

 

SL 

34/22 
(28/22) 

RS 29. – 30. oktober 
Nora er forhindret fra å reise. Steinar Østensen 
reiser. Avstemming er drøftet i HS i forkant.  
 

NS 

35/22 
(30/22) 

Fotograf utstilling 
NMHK trenger fotograf til Stangehallen og ev 
andre utstillinger, for å ta over for Siv Lien. 
 
Det er tatt kontakt med to personer (Nora og Siv 
har spurt). De holder kontakten rundt dette.  
 

SL 
 

36/22 Raser uten raseutvalg 
Konsekvenser: 

• NMHK HS har ikke kapasitet til å regne ut 
Mestvinnerlister 

• NMHK HS kan ikkje arrangere Showklasser 
på rasespesialen 

SL 



• Får ikke refusjon fra rasespesialen 
 
Dette kommer opp på samarbeidsmøtet og skal 
inn i organisasjonshåndboka, gjeldende fra neste 
år. 
 
I år må vi leie inn personal til oppgaver.  
 

37/22 Refusjon til raser fra spesialen. Krav 
Rasegrupper må bidra mer for å få refusjon: 

• Ein person pr. rasegruppe hjelper til i kiosk, 
i rigging og i nedrigging. 

• Arbeide aktivt for å få påmeldinger. 
• Egen rasespesial som før: showklasser, 

Mestvinnerlister, loddsalg etc.  
 
Dette kommer opp på samarbeidsmøtet og skal 
inn i organisasjonshåndboka, gjeldende fra neste 
år. 
 
I år må vi leie inn personal til oppgaver 
 

SL 

38/22 Utstillingsarena Vålerbanen 
Se vedlegg 
Det diskuteres for og imot to utstillingsarenaer: 
Maura og Vålerbanen.  
 
Maura:  

• Vi har ikke inntekter, men betaler heller 
ikke leie.  

• Dommere og funksjonærer bor på hotell 
på Gardermoen og fraktes til utstillingen 
hver dag.  

• Det er godt tilbakemeldinger fra utstillere 
på Maura som utstillingsplass og den 
ønskes tilbake som rasespesial.  

 
Vålerbanen: 

• betales i underkant av 90 000,- i leie pluss 
ev. tillegg for strøm. 

• Vi har inntekter i form av bobilparkering, 
parkering, kiosk etc. Men må også ha folk 
til arbeidet. 

• Hotell med 24 rom på plassen for 
dommere og funksjonærer. Men dommere 
må kjøres til Gardermoen søndag kveld.  

 
Før styret kan fatte vedtak, ber vi om at 
utstillingskomiteen er med på denne saken på 
neste styremøte.  

SL 
 



 

39/22 Regnskap 
Halvtårsrapport ikke levert til NMHK HS. 
Ikkje utgifter på eit halvt år, alt er levert til 
regnskapsfirmaet. Purrer på halvtårsrapporten. 
 

NS 
 

40/22 Organisasjonshåndbok 
Det er lagt ut rutiner etter sist HS møte, NMHK 
HS diskuterer rutiner og sekretær får flere 
innspill.  
 
Veien videre: 

• Rutiner vi har til no legges inn i første 
utkast av NMHK håndboka. 

• NMHK leder og sekretær møtes i 
forbindelse med utstillingen på Stange og 
har arbeidsmøte. 

• Fokus på rasegruppene og avdelingene 
for å bruke håndboka på 
samarbeidsmøtet 

Trenger: 
• Historie NMHK – Nora sender til Siv J 

 

SJ 

41/22 Eventuelt.  
Ingen saker.  

SL 

 

 

 


